
ASSEMBLEA ANUAL DE SOCIS I SÒCIES

ONG MAKARY BLANGOUA

7 DE JUNY DE 2024

Assistents socis presencialment a les 18h a Parròquia Sta Coloma de Gramenet:
Helena Gironès, Victòria Herrero, Eva Capdevila, Oriol Giné, Mercè Palomera, Miquel Àngel
Pérez, Toni Martinez

Assistents socis via telemàtica a https://meet.jit.si/ongmakaryblangoua:
Carme Campdelacreu, Carles Ansón, Norma Violeta Alva Bocanegra, Lluís Cuspinera.

Col·laboradors presents a l’assemblea presencialment:
Manel Górriz (Delegat de Missions)

S'EXCUSEN:
- Toni Roman
- Marta Godall Ricart
- Roser Salvador Padrosa
- Mercè Godall Ricart
- Carles Catasús
- Juan Francisco Moreno Muñoz

1. Presentació
Donem la benvinguda a tots els presents i als connectats via telemàtica.
Expliquem l’ordre del dia i el funcionament de votació.
L’Oriol ens anima a anar contra corrent i cap a l’objectiu dels somriures dels alumnes
de les escoles de Blangoua i Blaram.

2. Situació als Centres Educatius i les Missions

En Miquel Àngel ens fa una breu explicació de la situació actual a Makary i
Blangoua. El tema de Boko Haram continua actiu, sobretot a nivell dels desplaçats
que provoca.
Les escoles estan molt plenes tant a Blangoua (uns 400 alumnes) com a Blaram
(uns 250 alumnes). També el Cefahviar (uns 100 alumnes) està en plena marxa i han

https://meet.jit.si/ongmakaryblangoua


fet tota la instal·lació elèctrica nova de la Missió de Blangoua, així com les
taules-banc per les escoles.
Els alumnes tenen molt bons resultats a les proves de nivell estatal (100%
d’aprovats).

Les relacions institucionals amb l’alcalde i el suprefecte són molt bones.
El nostre contacte directe és l’Albert Lamg (responsable de CODASC), amb qui
tenim molt bona relació i és de plena confiança.
A Blaram encara cal anar-hi amb escorta.
Ens demanen sobretot que no els oblidem.
El grup “Fem pous” de La Geltrú ha pagat la reparació de les taules banc, i l’escola
Singuerlín s’ha focalitzat en reparar la maternal.

El gran problema és que les famílies paguen poc (estem molt lluny del 60% al qual
havíem arribat), sobretot degut a la inestabilitat econòmica de la zona.
El bisbe Barthelemy ens va demanar que valorem pujar dels 26.000 euros anuals
actuals a 32.000 euros anuals, ja que se'ls fa molt difícil assumir la pujada de sous
dels mestres. Ja li vam explicar però que els nostres ingressos van a la baixa també,
i ara per ara no ens podem comprometre a enviar més diners.

S’està valorant a l’estiu vinent (2025) fer un grup de camp de treball de joves,
sempre i quan les condicions de seguretat ho permetin. Som conscients que qui
coneix, estima, i és important poder reiniciar estades de joves allà quan abans millor.

Està previst un nou viatge per Octubre 2024 del Miquel Àngel Pérez (president de
l’ONG), en Manel Górriz (delegat de Missions) i el bisbe auxiliar David Abadias. Pot
ser que també hi vagi del Delegat de Joventut del Bisbat de Barcelona.

3. Exposició i aprovació si s’escau de l’estat de comptes de 2023

L’Helena ens explica l’estat de comptes actual amb la comparativa dels darrers anys.





Ens demanen que apugem la quantitat de diners anuals que enviem fins a 32.000 euros,
però nosaltres ingressem menys que fa anys enrere, pel que no veiem possibilitat de fer
aquest augment.

ES SOTMETEN A VOTACIÓ A MÀ ALÇADA ELS COMPTES DEL 2023, I S’APROVEN
PER UNANIMITAT.

4. Apadrinaments
L’Eva i la Viky ens fan un resum del funcionament de l’apadrinament .
Es fa apadrinament del grup classe, no de nens concrets.





Cada vegada està més igualat el número d’alumnes nens i nenes.



Ara estem contactant als padrins que ara finalitzen els seus 3 anys d’apadrinament per
animar-los a que renovin el seu compromís per 3 anys més i/o si es volen fer socis de
l’ONG.

5. Torn obert de paraula

- En Manel planteja la possibilitat de fer algun contacte/apadrinament entre professors
d’allà i professors d’aquí. Interpel·lar-los emocionalment.

- En Manel també planteja la possibilitat de fer contactes entre Escoles Professionals
d’aquí amb el Cefahviar d’allà.

- La Carme Campdelacreu exposa la seva preocupació referent a les altes ratios
d’alumnes que hi ha per professor a les nostres escoles. Desde la Junta aclarim que
ara mateix és la ratio que ens podem permetre i assegurar mantenir les escoles
obertes.

- En Toni Martinez (director de l’Escola Singuerlín de Sta Coloma de Gramenet) ens
explica els diferents actes que han fet aquest curs a la seva escola referent a
Blangoua: festival de Nadal amb guixeta inversa i tot en benefici del Camerun, el dia
de portes obertes van fer tómboles solidàries,... Hi ha la idea de fer un sopar solidari
de cara al curs vinent. N’estan molt contents. L’any vinent volen fer 3 recol·lectes,
una per trimestre.

- La Mercè planteja la possibilitat de modificar la categoria de padrí com a soci
directament i que per tant puguin tenir dret a vot, tot i que sabem que el millor seria
que la gent es faci soci. En Miquel explica les limitacions que hi poden haver per fer



aquest canvi a nivell legal i d’Estatuts de l’ONG, però acordem que la Junta se
n’informarà i ho valorarà.

- En Toni Martinez s’ofereix per crear i portar les xarxes socials de l’ONG, i també
dóna la idea de fer un apartat de notícies dins la web. Acordem que el posarem en
contacte amb en Carlos Val Mas, responsable de la web.

Sense més preguntes, donem per acabada l’assemblea a les 19:45h.

Mercè Palomera Barbany
Secretària ONG Makary Blangoua
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